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Portefeuillehouder 

1.     

Raad 13 december 2016 
 
 
 
 
 

Naar aanleiding van extra agendapunt  
ingebracht door de heer Bolte (PvdA)  
over uitwerking parkeertarieven: 
 
Wethouder Van Hemert zegt toe in het  
eerste kwartaal 2017 in gesprek te gaan  
met Q-park over contract. 

Voorstel: handhaven 
Voortgang: Overleg is gestart met Q-park, de 

eigenaren en de gemeente Rijswijk met het doel de 
mogelijkheden te onderzoeken. 
Termijn van afdoening: 
1ste kwartaal 2019/ 2e kwartaal 2019 

B. Lugthart 

2.     

Raad 12 december 2017 
 
 
 
 
 

Mevrouw Alberts (GroenLinks) merkt op dat de  
gemeente Amsterdam per 1 januari 2018 de  
zogenaamde ja-ja sticker gaat invoeren. Er mogen dan  
alleen nog reclamefolders bezorgd worden bij mensen  
die daar met een sticker op hun brievenbus om vragen.  
Het ook in Rijswijk invoeren van het  
zogenaamde "opt-insysteem voor ongeadresseerd  
reclamedrukwerk" belast het milieu minder en draagt  
bij aan de realisatie van de ambitie uit het  
meerjarenactieplan Duurzaamheid om afvalstromen  
te verminderen. 
 
De voorzitter geeft aan dat het college sympathiek staat  
tegenover het voorstel van GroenLinks. Een  
opt-insysteem zou zeker bijdragen aan het  
terugbrengen van het reclamedrukwerk. In de  
gemeente Amsterdam zijn de bij het drukwerk  
betrokken partijen echter inmiddels een juridische  
procedure begonnen tegen de genomen maatregel.  
De voorzitter vraagt mevrouw Alberts om de uitkomst  
daarvan af te  
wachten. Als die uitkomst positief is voor  

Voorstel: handhaven 
Voortgang: 

In het juridische geschil zijn de drukwerk partijen 
inmiddels in het ongelijk gesteld dus de gemeente heeft 
de maatregelen kunnen doorvoeren.  
 
Inmiddels heeft er ook een evaluatie plaatsgevonden 
van de proef in Amsterdam met de ja ja sticker. Daarbij 
zijn er 2 vragen gesteld: 
 
1. Hoe is het draagvlak voor de ja/ja-sticker onder de 
Amsterdamse bevolking? 
2. Hoeveel papier wordt bespaard met de invoering 
van het nieuwe systeem? 
 
Kort verwoord zijn de uitkomsten van de evaluatie als 
volgt: 
1. Groot draagvlak onder Amsterdamse bevolking 
• 84% van de Amsterdammers is voor de invoering 
van het nieuwe systeem voor brievenbusstickers 
• Op 13,8% van de brievenbussen is een ja/ja-
sticker aanwezig 

B. Lugthart 



de gemeente Amsterdam zal het college van B en W  
van Rijswijk bekijken of het een voorstel voor  
eenzelfde maatregel wil doen aan de raad en wat dat  
dan betekent voor de dienstverlening van de  
gemeente. 

 
2. Na invoering van het nieuwe systeem wordt er bij 
176277 brievenbussen geen drukwerk meer bezorgd. 
Dit is 6 miljoen kilo (o.b.v. 34 kilo per huishouden)  
 
Op basis van deze uitkomsten zou het invoeren van 
een ‘ja/ja’ sticker in Rijswijk een logisch vervolg zijn op 
de eerdere discussie. Het college bereidt een 
draagvlakmeting onder de Rijswijkse bevolking voor 
deze wijziging voor.  
 
Termijn van afdoening: 
1ste kwartaal 2019/2e kwartaal 2019 

3.     

Forum Stad 20 februari 
2018 
 
 
 
 

Mevr. Alberts (GL) geeft aan dat het college al 
eerder heeft toegezegd dat er een luchtkwaliteitsplan  
wordt voorbereid. Zij vraagt wanneer dit komt? 
 
Wethouder. Van der Meij zegt namens pf. houder  
wethouder Borsboom toe dat dit wordt uitgezocht. 

Voorstel: handhaven 
Voortgang: 
In het hoofdlijnenbakkoord is de doelstelling voor 
luchtkwaliteit aangescherpt. Planning is om het 
plan mei/juni 2019 ter vaststelling aan te bieden. 
 
Termijn van afdoening: 
Mei/juni 2019 
 

A. van de Laar 

4.     

Forum Stad en 
Samenleving 
24 april 2018  

Mevr. Alberts (GL) vraagt naar aanleiding van het  
inmiddels vastgestelde Bijenconvenant of de gemeente  
Rijswijk zich gaat aansluiten bij ‘’Nederland Zoemt’’.  
 
Wethouder mevr. Borsboom antwoordt dat gekeken zal  
worden naar de voorwaarden hiervan en dat het haar  
verder in eerste instantie prima lijkt om zich daarbij aan  
te sluiten. 

Voorstel: afvoeren 
 
Voortgang: 

We voldoen (nog) niet aan de strenge criteria van NL 
Zoemt om het predicaat / certificaat Bijvriendelijke 
Gemeente te kunnen ontvangen. Het Bijenconvenant is 
getekend en daar zetten we volledig op in. In 2019 
maken we een integraal beheerplan waarin bij 
vriendelijk handelen een van de uitgangspunten is. 
 
Termijn van afdoening: 

A. van de Laar 

5.     

Forum Stad 5 juni 2018  De heer Weterings vraagt waarom meldingen over  
onveilige verkeerssituaties door hoog groeiend gras zo  
ontzettend langzaam worden opgepakt door de  
gemeente. 
 
Wethouder Borsboom zegt toe uit te zoeken wat  
de reden is dat meldingen niet snel worden opgepakt  

Voorstel: afvoeren 
 
Voortgang: 

In de week van het Forum is er ambtelijk contact 
geweest met dhr. Weterings naar aanleiding van zijn 
vragen en de genoemde locaties. Toegelicht is hoe de 
handelwijze is als het gaat om groenonderhoud en 

A. van de Laar 



 

en hierover de raad te informeren 
 

verkeersveiligheid. Ook zijn alle gemelde locaties 
doorgenomen. Waar noodzakelijk heeft het onderhoud 
plaatsgevonden. 
 
Termijn van afdoening: 

6.     

Forum Samenleving 5 
juni 2018 
 
 
 

Wethouder Lugthart zegt richting de heer Veerman (D66)  
toe terug te komen op motie Exploitatie sportvelden  
Hoekpolder met een feitenrelaas.  

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 

De gesprekken met Stichting Hoekpolder en de 
verenigingen van het complex zijn opgestart. De 
financiën worden gemeenschappelijk uitgezocht en het 
feitelijke (financiële) probleem in kaart gebracht.  
 
Termijn van afdoening: 
December 2018  
 

B. Lugthart 


